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Subject: RE: regionale aanpak voor zorg aan kwetsbare personen ivm COVID 19:PBM te weinig, dringend meer nodig
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Hoi

De producent waarEEEE op wijst is overigens denk ik degene die mij steeds appt en waar ikEE steeds apps en mails over

gezonden heb.

orENE

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ osIEEE | (secretarizat: “70 [EEE |

[= minvws.nl |

Verzonden: zondag 5 april 2020 13:49

) SEE inv. o1>;IEE)IEEE rns.» IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: regionale aanpak voor zorg aan kwetsbare personen ivm COVID 19: PBM te weinig, dringend meer nodig

Hoi

Zie vorige mail

EE

Ministerie van Vo id, Welzijn en Sport
or

RE
20350 2500 EJ Den Haag |

@ 0s | (secretariaat: 070 |EE) |

minvws.nl |

Verzonden: zondag 5 april 2020 12:40

Onderwerp: RE: regionale aanpak voor zorg aan kwetsbare personen ivm COVID 19: PBM te weinig, dringend meer nodig
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Hoi EEE

De verdeling loopt inderdaad via de ROAZ’en en er zijn meerdere regio’s die er tegenaan lopen dat initiatieven buiten het

ziekenhuis niet kunnen worden opgestart omdat er in de huidige verdeelmechanismen met deze initiatieven geen rekening is

gehouden. Prioriteit ligt nu bij de ziekenhuizen en huisartsen, vvt en thuiszorg krijgen op aanvraag.

Van deze mail van [JJEEEZJwas ik niet op de hoogte omdat ik geen kopie heb gekregen.

Afgelopen dagen heb ik samen metBE} op verzoek van een notitie opgesteld over een nieuw

verdelingsmechanisme. Die heb vervolgens op verzoek vaniEvoorgelegd aan het OMT met het verzoek hierover te adviseren.

Als het goed is komt dat advies morgen uit het OMT en wordt het morgenmiddag besproken in het BAO. Zorghotels komen in dit

voorstel iets hoger in de prioriteitsvolgorde.

Maar dan nog blijft het probleem bestaan dat er volstrekt onvoldoende PBM beschikbaar zijn. Ik hoor in het land flink wat kritiek

op het LCH, omdat aanbiedingen die aan diverse personen worden gedaan bij het LCH worden gemeld en blijkbaar dan niet direct

worden opgepakt. Dat heeft er onder andere toe geleid dat een producent die eerst aanbood voor Nederland maskers te maken

dat nu voor-AFE- EM doet.

In hoeverre die kritiek terecht is weet ik niet, simpelweg omdat ik geen enkel zicht heb op wat er binnen LCH gebeurt.

Ik kopicer [EIen PBMCorona in. PBMCorona omdat die de regio’s adviseren over het distributiemechanisme en

omdat hij de DPG is die zich nu met dit specifieke onderwerp bezig houdt. Hij gaat ook contact opnemen met het LCH.

lk ben daardoor in staat om de diverse thema’s hinnen met portefeuille vanuit een coérdinerende rol integraal te benaderen. De

drie andere DPG’en die delen van mijn portefeuille hebben overgenomen zijn oor wat betreft de kwalitatieve

monitoring in de richting van het ministerie (morgen komt de eerste), voor wat betreft de kwantitatieve data (in

afstemming met LCPS) en voor wat betreft de opdracht die we 31 maart van Hugo hebben gekregen.

Wellicht kun ie EEE melden dat je haar nood kreet EXIIIEEEN onder de aandacht hebt gebracht©®

Vriendelijke groet,

5.1.2e

Telefoonnummer: oss.

NEAELMobiele nummer: 06 JEREZ
Telefoonnummers secretariaat:

5.1.2e

Email secretariaat:IEEE doch.

van: JIE eminvws.nl>
Verzonden: zondag 5 april 2020 12:17

Onderwerp: FW: regionale aanpak voor zorg aan kwetsbare personen ivm COVID 19: PBM te weinig, dringend meer nodig

Urgentie: Hoog

Ho ENED
Ik krijg deze mail van |IEEEZIN
De verdeling gaat natuurlijk via de roaz-en.

Ik kan even schakelen bij ons richting LCH. Maar is het handig datjij eerst met contact hebt of niet?

NB: ik meld haar wel even dat ik nu pas reageer omdat ik twee daagjes vrij was.

«EE



204430

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ osIEEE (secretariaat: "070 EEEEED) |

= minvws.nl |

van: [IEE BEY ozc0ru.n>
Verzonden: donderdag 2 april 2020 08:13

Aan: @minvws.nl>

cc: avrRuNL; [EE EE @vru.n>
Onderwerp: RE: regionale aanpak voor zorg aan kwetsbare personen ivm COVID 19: PBM te weinig, dringend meer nodig

Urgentie: Hoog

Dag Ciska,
In onze regio lopen we tegen de grens van ons kunnen bij niet-ziekehuis bedden omdat er onvoldoende PBM is. Wij

zijn nu bezig met het in de lucht krijgen van een grote cohortlocatie (zorghotel) maar kunnen die zo als het er nu

naar uitziet straks niet openen omdat er onvoldoende PBM aanwezig is. Wij houden ons bij de verdeling van PBM

strikt aan de prioriteiten als gesteld, dus ook de 10% voor de VVT, maar dat is gewoon in deze fase echt te weinig.
We hebben dringend meer nodig, voor de V&V sector, zodat instroom in zienhuizen kan worden vermeden.

Hoor graag van je hoe dit op te lossen!

Met vriendelijke groet,

Verzonden: dinsdag 31 maart 2020 22:49

@dienstgezondheidjeugd.nl;

odflevoland.nl;

’

Onderwerp: regionale aanpak voor zorg aan kwetshare personen ivm COVID 19

Geachte directeuren Publieke Gezondheid,

Bijgaand treft u een brief aan van de minister van VWS over de regionale aanpak voor zorg aan kwetsbare personen ivm COVID 19.

Met vriendelijke groet,
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| Directeur Publieke gezondheid |
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ os | (secretariaat: ‘TEE |

X= minvws.nl |


